

يرحب بكم مركز اللغة الانجليزية بتجمع الرياض الصحي الثاني ويشكركم على الرغبة في الانضمام إلى برامج تطوير اللغة الانجليزية التي ستقام قريباً

The English Language Center at the Riyadh Second Health Cluster welcomes you and thanks you for your interest in joining the English language development programs that will be held soon.

- لابد أن يتم توقيع هذا النموذج من قبل الراغبين بالتسجيل ببرامج اللغة الانجليزية وكذلك من قبل رؤسائهم المباشرين ثم يتم رفعه بمنصة التسجيل على الرابط أدناه **خلال يومي عمل**.

رابط المنصة: <https://kfmc1.artoflang.net/register>

- This form must be signed by you as well as by your direct supervisors, then uploaded to the registration platform at the link below **within two working days**.

Platform link: <https://kfmc1.artoflang.net/register>

• سياسة البرنامج:

1. أتفهم أنه لن يتم قبولي في البرنامج التدريسي دون الحصول على موافقة رئيسي المباشر.
2. أتفهم انه في حال عدم حضوري للبرنامج التدريسي في الأسبوع الأول دون عذر رسمي؛ فإنه سيتم استبعاد اسمي من الترشيح بعد اليوم الثالث
3. أتفهم أنه في حال وصول غيابي إلى 20% (12 ساعة) فإنه سيتم فصلني من البرنامج التدريسي وإشعار إداري بذلك.
4. أتفهم أنه في حال عدم حضوري / إكمالي لبرامج تطوير مهارات اللغة الإنجليزية فإنه سيتم حرمانني من الإلتحاق ببرامج مركز اللغة الإنجليزية لمدة سنة كاملة.

- **Program Policy**

1. I understand that I will not be accepted into the training program without the approval of my supervisor.
2. I understand that if I do not attend the training program in the first week without an official excuse, my name will be excluded after the third day.
3. I understand that if my absence reaches 20% (12 hours), I will be dismissed from the training program and my supervisor will be notified.
4. I understand that if I do not attend/complete the program, I will be banned from joining the English Language Center programs for a full year.

أقر بالالتزام وارغب في تأكيد تسجيلي.

I agree and wish to confirm my registration

اسم وتوقيع الرئيس المباشر

Name and signature of the supervisor

الإدارة

Administration

اسم وتوقيع المتدرب

Name and signature of the trainee

.....

.....

.....

.....

.....

تقبلوا تحيات فريق مركز اللغة الإنجليزية بجامعة الرياض الصحي الثاني

Thank you

Abdulaziz Mohammed Alamri

Chairperson of English Language Center, Riyadh Second Health Cluster

E-mail: amaalamri@kfmc.med.sa

Ext:10863-10861